



បទបញ្ជាមន្ត្រីសុខាភិបាលលេខ 21-03

បទបញ្ជារបស់មន្ត្រីសុខាភិបាល ខោនធី **ALAMEDA** ស្តីពីការពាក់របាំងមុខ
នៅកន្លែងធ្វើការ និងតាមទីសាធារណៈ

**សូមអានបទបញ្ជានេះដោយយកចិត្តទុកដាក់។ ការរំលោភបំពាន
ឬការខកខានមិនបានគោរពតាមបទបញ្ជានេះគឺជាបទល្មើសមជ្ឈមដែលត្រូវពិន័យជាទឹកប្រាក់
ក៏ដាក់ពន្ធនាគារ ឬទាំងពីរ (ក្រមស្តីពីសុខភាព និងសុវត្ថិភាព California §§ 120175,
120295; Cal. Penal Code §§ 69, 148(a)(1))**

កាលបរិច្ឆេទចាប់ផ្តើមអនុវត្ត៖ ម៉ោង 12:01 ព្រឹក ថ្ងៃទី03 ខែសីហា ឆ្នាំ2021

សេចក្តីសង្ខេបនៃបទបញ្ជា៖ បទបញ្ជានេះកំណត់ឱ្យបុគ្គលគ្រប់រូបនៅ ខោនធី Alameda ត្រូវ
ពាក់ម៉ាស់ ពាក់របាំងមុខ ពេលស្ថិតនៅក្នុងបរិវេណបិទជិតនៅកន្លែងធ្វើការ និងទីសាធារណៈ
ដោយមានការលើកលែងតិចតួច
និងណែនាំឱ្យក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្មផ្តល់របាំងមុខដល់បុគ្គលដែលចូលទៅក្នុងទីតាំងអាជីវកម្មរបស់
ខ្លួន។

សារៈសំខាន់៖ ចាប់តាំងពីខែមេសា ឆ្នាំ2021 មក វីរុសប្រភេទ SARS-CoV-2 B.1.617.2 (Delta) បាន
និងកំពុងធ្វើចរាចរនៅក្នុងខោនធី។
ប្រភេទវីរុសនេះមានលទ្ធភាពចម្លងខ្ពស់ខ្លាំងពេលស្ថិតនៅក្នុងទីកន្លែងបិទជិត
និងតម្រូវឱ្យមានយុទ្ធសាស្ត្រការពារជាច្រើនទិដ្ឋភាព ដើម្បីកាត់បន្ថយការរីករាលដាល។
ទោះបីជាមានអត្រាចាក់វ៉ាក់សាំងខ្ពស់ក៏ដោយ ប៉ុន្តែ ខោនធី
កំពុងជួបប្រទះនូវការចម្លងក្នុងសហគមន៍ដោយសារវីរុសបំបែកថ្មីប្រភេទ Delta។
ទោះបីហានិភ័យនៃការឆ្លងរី

រុស COVID-19 មានអត្រាខ្ពស់បំផុតក្នុងចំណោមពលរដ្ឋដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំងក៏ដោយ
ក៏អត្រានៃការឆ្លងក្នុងចំណោមអ្នកដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញក៏កំពុងកើនឡើងផងដែរ
។

ការចូលសម្រាកពេទ្យក៏មានការកើនឡើងផងដែរ
ជាពិសេសក្នុងចំណោមបុគ្គលដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំង។ ខោនធី Alameda
ក៏កំពុងមានការកើនឡើងនៃករណីឆ្លងវីរុសក្នុងចំណោមបុគ្គលិក
និងអ្នកស្នាក់នៅនៅក្នុងមណ្ឌលថែទាំរយៈពេលវែង និងនៅកន្លែងរស់នៅលក្ខណៈ
ប្រមូលផ្តុំផ្សេងទៀត។



វ៉ាក់សាំង COVID-19 ដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យប្រើប្រាស់នៅសហរដ្ឋអាមេរិកមានសុវត្ថិភាព និងប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់។ វ៉ាក់សាំងទាំងនេះផ្តល់ការការពារដល់បុគ្គល និងសហគមន៍ជាពិសេសប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 ការចូលសម្រាកពេទ្យ និងការស្លាប់បាត់បង់អាយុជីវិត ហើយវ៉ាក់សាំងត្រូវបានណែនាំដោយមជ្ឈមណ្ឌលគ្រប់គ្រង និងទប់ស្កាត់ជំងឺអាមេរិក (CDC) សម្រាប់ពលរដ្ឋទាំងអស់ដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលវ៉ាក់សាំងទាំងនេះដោយរដ្ឋបាលអាហារ និងឱសថអាមេរិក (U.S. Food and Drug Administration)។

មន្ត្រីសុខាភិបាលណែនាំដោយទទួលបានថា បុគ្គលដែលអាចទទួលវ៉ាក់សាំងនៅក្នុង ខោនធី ទាំងអស់ត្រូវតែទៅចាក់វ៉ាក់សាំងឱ្យបានគ្រប់ៗគ្នា។ វ៉ាក់សាំងអាចផ្តល់ជូនសម្រាប់ពលរដ្ឋទាំងអស់ដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅ។ សម្រាប់ព័ត៌មានស្តីពីការទទួលបានវ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19 នៅ ខោនធី Alameda សូមចូលមើល៖ <https://covid-19.acgov.org/vaccines>។

នៅថ្ងៃទី16 ខែកក្កដា ឆ្នាំ2021 ដោយយោងលើការឆ្លងវីរុសប្រភេទ Delta មន្ត្រីសុខាភិបាលបានណែនាំឱ្យបុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញត្រូវពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងសាធារណៈ៖

បិទជិត។ នៅថ្ងៃទី27 ខែកក្កដា ឆ្នាំ2021 CDC បានចេញសេចក្តីណែនាំដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពសម្រាប់បុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ ដោយផ្តល់ភស្តុតាងថ្មីថា បុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងរួចនិងបានឆ្លងវីរុសប្រភេទ Delta អាចមានលទ្ធភាពចម្លងទៅអ្នកដទៃខ្ពស់ជាងបុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងរួចនិងបានឆ្លងវីរុសប្រភេទផ្សេងទៀត។ បច្ចុប្បន្ននេះ CDC ណែនាំឱ្យអ្នកដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ រួមទាំងអ្នកដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំង និងអ្នកដែលមិនទាន់ចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ ត្រូវពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងសាធារណៈបិទជិត។ នៅថ្ងៃទី28 ខែកក្កដា ឆ្នាំ2021 នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ California (CDPH) បានចេញសេចក្តីណែនាំស្តីពីការពាក់របាំងមុខ ស្របតាមអនុសាសន៍របស់ CDC ស្តីពីការពាក់របាំងមុខទាំងអស់គ្នានៅកន្លែងសាធារណៈបិទជិតទូទាំងប្រទេស។ CDPH ណែនាំឱ្យបុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញត្រូវពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងសាធារណៈបិទជិត និងតម្រូវឱ្យបុគ្គលដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំង និងចាក់វ៉ាក់សាំងមិនបានពេញលេញ ត្រូវពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងសាធារណៈបិទជិត។



ការចម្លងក្នុងគ្រួសារ និងការជួបជុំជាក្រុមតូចៗ ក៏នៅតែជាកត្តាចម្បងនៃការចម្លង COVID-19 ផងដែរ។ CDPH ណែនាំឱ្យបុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ ដែលមានហានិភ័យខ្ពស់នៃការឆ្លងមេរោគ COVID-19 ធ្ងន់ធ្ងរ និងរស់នៅជាមួយអ្នកដទៃ ត្រូវតែពាក់ម៉ាស់ ទោះបីនៅផ្ទះ ឬនៅកន្លែងឯកជនផ្សេងទៀតក៏ដោយ។ អនុសាសន៍នេះមានសារៈសំខាន់ជាពិសេសប្រសិនបើពលរដ្ឋផ្សេងទៀតមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំង ឬចាក់វ៉ាក់សាំងមិនបានពេញលេញ។

ការប្រើប្រាស់មុខទាំងអស់នៅទីកន្លែងបិទជិត ដែលត្រូវបានហៅថាជា ម៉ាស គឺជាវិធានការបន្ថែមដែលមានរំខានតិចតួចបំផុត និងមានប្រសិទ្ធភាពភ្លាមៗ ដើម្បីទប់ស្កាត់ការរីករាលដាលវីរុស បំលែងថ្មី COVID-19 Delta។ បទបញ្ជានេះគឺជាផ្នែកមួយនៃយុទ្ធសាស្ត្រគាំទ្រដល់ការបន្តដំណើរការអាជីវកម្ម សកម្មភាព ក៏ដូចជាសាលារៀនផងដែរ។

មន្ត្រីសុខាភិបាលនឹងបន្តវាយតម្លៃស្ថានភាពសុខភាពសាធារណៈនៅពេលមានការវិវត្តថ្មីហើយអាចធ្វើការកែប្រែបទបញ្ជានេះ ឬចេញបទបញ្ជាបន្ថែមទាក់ទងនឹងជំងឺ COVID-19 នៅពេលដែលស្ថានភាពមានការប្រែប្រួល។



បទបញ្ជា

យោងតាមច្បាប់ស្តីពីសុខភាព និងសុវត្ថិភាព CALIFORNIA ផ្នែក 101040, 101085 និង 1201775 មន្ត្រី សុខាភិបាល ខោនធី ALAMEDA (“ការិយាល័យសុខាភិបាល”) សូមចេញបទបញ្ជា:

1. លើកលែងតែមានចែងផ្សេងទៀតនេះនៅក្នុងបទបញ្ជានេះ គោលការណ៍ណែនាំចុះថ្ងៃទី28 ខែមិថុនា ឆ្នាំ2021 ស្តីពីការប្រើប្រាស់របាំងមុខ ដែលចេញដោយ CDPH (<https://www.cdph.ca.gov/Programs/CID/DCDC/Pages/COVID-19/guidance-for-face-coverings.aspx>) ឬដែលអាចមានការកែប្រែពេលមួយទៅពេលមួយ នឹងបន្តអនុវត្តនៅទូទាំង ខោនធី Alameda ដដែល។
2. បទបញ្ជានេះកំណត់ថា របាំងមុខត្រូវតែពាក់គ្របនៅលើមាត់ និងច្រមុះដោយមិនគិតពីស្ថានភាពនៃការចាក់វ៉ាក់សាំង ពេលស្ថិតនៅទីកន្លែងសាធារណៈបិទជិត កន្លែងរៀបចំកម្មវិធី កន្លែងជួបជុំ និងកន្លែងធ្វើការទាំងអស់ រួមមានដូចជា៖ ការិយាល័យ ហាងលក់រាយ ភោជនីយដ្ឋាន និងរង្គសាល រោងមហាស្រព មណ្ឌលកម្សាន្តលក្ខណៈគ្រួសារ មណ្ឌលរៀបចំសន្តិសុខ និងកម្មវិធី ព្រមទាំងការិយាល័យរដ្ឋ និងរដ្ឋាភិបាលក្នុងតំបន់ដែលបម្រើដល់សាធារណជន ផងដែរ។
3. បុគ្គល អាជីវកម្ម អ្នកដំណើរការកម្មវិធី អ្នករៀបចំកម្មវិធី និងបុគ្គលផ្សេងទៀតដែលទទួលខុសត្រូវចំពោះដំណើរការទីកន្លែងសាធារណៈបិទជិត ត្រូវតែ៖
 - តម្រូវឱ្យអតិថិជនទាំងអស់ពាក់ម៉ាស់សម្រាប់គ្រប់ទីកន្លែងបិទជិតដោយមិនគិតពីស្ថានភាពចាក់វ៉ាក់សាំង និង
 - បិទស្លាកសញ្ញាដែលអាចមើលឃើញច្បាស់ និងងាយស្រួលអាននៅគ្រប់ចំណុចចូលសម្រាប់ទីកន្លែងបិទជិត ដើម្បីជូនដំណឹងដល់អតិថិជនទាំងអស់អំពីលក្ខខណ្ឌនៃការពាក់របាំងមុខ។

អ្នកទទួលខុសត្រូវទីកន្លែងសាធារណៈបិទជិត ត្រូវផ្តល់របាំងមុខឥតគិតថ្លៃដល់បុគ្គលទាំងអស់ដែលត្រូវបានតម្រូវឱ្យពាក់របាំងមុខ។

4. **ករណីលើកលែង៖** មិនតម្រូវឱ្យពាក់ម៉ាស់ពាក់របាំងមុខក្នុងស្ថានភាពដូចខាងក្រោម៖
 - ពេលធ្វើការតែម្នាក់ឯងនៅក្នុងការិយាល័យ ឬបន្ទប់បិទជិត។
 - នៅពេលកំពុងញ៉ាំ និង/ឬទទួលទានភេសជ្ជៈ។
 - នៅពេលហែលទឹក ឬដូតទឹកនៅក្នុងកន្លែងហាត់ប្រាណ។



- ខណៈពេលទទួលសេវាវេជ្ជសាស្ត្រ ឬកែសម្រួលដែលពាក់ព័ន្ធនឹងក្បាល ឬមុខដែលចាំបាច់ត្រូវដោះវាចាមុខជាបណ្តោះអាសន្នដើម្បីអនុវត្តសេវាកម្មទាំងនេះ។

សេចក្តីបន្ថែម៖

- អ្នកសម្តែងនៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍ផ្សាយផ្ទាល់នៅទីកន្លែងបិទជិត ដូចជា ល្ខោន អូបេរ៉ា ចម្រៀង ក្រុមចម្រៀងសាសនា និងកីឡាអាជីពអាចដោះម៉ាសចេញនៅពេលកំពុងសម្តែង ឬលេងកីឡា ទោះបីជាបុគ្គលបែបនេះគួរបង្កើនគម្លាតពីគ្នាឱ្យបានច្រើនតាមដែលអាចធ្វើទៅបានក៏ដោយ។
- អ្នកចូលរួមក្នុងការជួបជុំសាសនានៅកន្លែងបិទជិតអាចដោះវាចាមុខនៅពេលចាំបាច់ដើម្បីចូលរួមក្នុងពិធីបុណ្យសាសនា។
- អ្នកចូលរួមក្នុងកីឡាកម្សាន្ត កន្លែងហាត់ប្រាណ និងស្នូឌីយោ យូហ្កានៅកន្លែងបិទជិត មិនអាចដោះម៉ាសចេញបានទេលើកលែងតែកំពុងចូលរួមលេងប្រភេទកីឡានៅក្នុងទីក (ដូចជា ហែលទឹក រៀនហែលទឹក មុជទឹក បាល់កប់ក្នុងទឹក) និងប្រភេទកីឡាផ្សេងទៀតដែលការពាក់ម៉ាសបង្កើតឱ្យមានហានិភ័យចំពោះសុខភាព (ដូចជា ចំបាប់ យូដូ)។
- នៅក្នុងបរិយាកាសសាលារៀន សិស្សដែលមានការលើកលែងផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រឬផ្នែកឥរិយាបថ
- កុមារដែលមានអាយុក្រោម 2 ឆ្នាំមិនត្រូវពាក់ម៉ាសឡើយ ព្រោះអាចបណ្តាលឱ្យថប់ដង្ហើម។
- អ្នកដែលមានស្ថានភាពសុខភាព ស្ថានភាពសុខភាពផ្លូវចិត្ត ឬពិការភាពដែលមិនអាចពាក់ម៉ាសបាន។ ករណីនេះរួមបញ្ចូលទាំងបុគ្គលដែលមានស្ថានភាពសុខភាពដែលការពាក់ម៉ាសអាចធ្វើឱ្យស្ទុះដល់ការដកដង្ហើម ឬបុគ្គលដែលសន្លប់បាត់ស្មារតី មានបញ្ហាអសមត្ថភាព ឬមិនអាចដោះម៉ាសចេញដោយខ្លួនឯងបាន។
- បុគ្គលដែលមានបញ្ហាក្នុងការស្តាប់ ឬទំនាក់ទំនងជាមួយមនុស្សដែលមានបញ្ហាក្នុងការស្តាប់ នៅពេលការមើលឃើញមានភាពចាំបាច់សម្រាប់ការទំនាក់ទំនង។
- បុគ្គលដែលការពាក់ម៉ាសនឹងបង្កើតហានិភ័យដល់បុគ្គលដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការងាររបស់គាត់ ដូចដែលបានកំណត់ដោយនិយ័តករថ្នាក់តំបន់ រដ្ឋ ឬសហព័ន្ធ ឬសេចក្តីណែនាំអំពីសុវត្ថិភាពការងារ។

5. ទីកន្លែងអសាធារណៈបិទជិត៖
មន្ត្រីសុខាភិបាលណែនាំឱ្យពលរដ្ឋដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ



ក៏ដូចជាអ្នកដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំង និងមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ
ត្រូវពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងអសាធារណៈបិទជិត
នៅពេលមានវត្តមានរបស់បុគ្គលមកពីគ្រួសារជាច្រើន
ឬមានហានិភ័យខ្ពស់នៃការឆ្លងវីរុស COVID-19 ជូនជូន។

មន្ត្រីសុខាភិបាលនឹងបន្តត្រួតពិនិត្យមើលសញ្ញាសំខាន់ៗមួយចំនួនដើម្បីជូនដំណឹងអំពី
សេចក្តីសម្រេចថាតើត្រូវកែប្រែការរឹតបន្តឹងនៅក្នុងបទបញ្ជានេះដែរឬទេ។
មន្ត្រីសុខាភិបាលនឹងបន្តពិនិត្យឡើងវិញថាតើការកែប្រែបទបញ្ជាត្រូវបានធានាដោយ
ផ្នែកលើ (1) ការរឹតបន្តឹងការប្រយុទ្ធប្រឆាំងការរីករាលដាលជំងឺ COVID-19
នៅក្នុង County ដែរឬទេ។ (2) ការវិវត្តវិធីសាស្ត្រ និងយុទ្ធសាស្ត្រក្នុងការការពារ
និងព្យាបាលជំងឺ COVID-19 និង (3)
ការយល់ដឹងបែបវិទ្យាសាស្ត្រអំពីសក្តានុពលនៃការចម្លង
និងផលប៉ះពាល់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រនៃជំងឺ COVID-19។

- 6. បទបញ្ជានេះត្រូវបានចេញស្របតាម
និងដាក់បញ្ចូលជាឯកសារយោងនៃសេចក្តីប្រកាសថ្ងៃទី04 ខែមីនា ឆ្នាំ2020
ស្តីពីការដាក់រដ្ឋនៅក្នុងស្ថានភាពអាសន្ន ដែលត្រូវបានចេញដោយអភិបាលក្រុង Gavin
Newsom សេចក្តីប្រកាសស្តីពីស្ថានភាពអាសន្នផ្នែកសុខភាពក្នុងតំបន់
ដែលចេញដោយមន្ត្រីសុខាភិបាលនៅថ្ងៃទី01 និងទី05 ថ្ងៃទី10 ខែមីនា ឆ្នាំ 2020
សេចក្តីសម្រេចរបស់ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៃ ខោនធី Alameda
ដែលផ្តល់សច្ចាប័នលើសេចក្តីប្រកាសនៃភាពអាសន្នផ្នែកសុខភាពក្នុងតំបន់
និងសេចក្តីសម្រេចថ្ងៃទី17 ខែមីនា ឆ្នាំ2020
របស់ក្រុមប្រឹក្សាត្រួតពិនិត្យដែលផ្តល់សច្ចាប័នលើសេចក្តី

ប្រកាសស្ថានភាពអាសន្នផ្នែកសុខភាពក្នុងតំបន់។

- 7. បទបញ្ជានេះត្រូវបានចេញដោយអនុលោមតាមបទបញ្ជាថ្ងៃទី19 ខែមីនា ឆ្នាំ2020
របស់រដ្ឋមន្ត្រីសុខាភិបាលសាធារណៈ ព្រមទាំងបទបញ្ជា
និងសេចក្តីណែនាំជាបន្តបន្ទាប់ដែលចេញដោយអភិបាលមន្ត្រីសុខាភិបាលរដ្ឋ
និងនាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ California និងនាយកដ្ឋានទំនាក់ទំនងការងារ
រួមមានដូចជា CDPH ថ្ងៃទី28
ខែមិថុនា ឆ្នាំ2021 សេចក្តីណែនាំស្តីពីការពាក់របាំងមុខ។
មន្ត្រីសុខាភិបាលអាចនឹងអនុវត្តវិធានការរឹតបន្តឹង
និងលក្ខខណ្ឌដែលមានលក្ខណៈតឹងរឹងជាងនេះ ដោយលើកឡើងអំពីអង្គហេតុ
និងកាលៈទេសៈជាក់លាក់ណាមួយនៅក្នុង ខោនធី នេះ
ដែលមានភាពចាំបាច់ដើម្បីគ្រប់គ្រងស្ថានភាពអាសន្នសុខភាពសាធារណៈ
នៅពេលដែលស្ថានភាពនេះមានការវិវត្តនៅក្នុងខោនធី និងតំបន់។
ក្នុងករណីដែលបទបញ្ជាមន្ត្រីសុខាភិបាល



ខោនធី និងបទបញ្ជាសុខភាពសាធារណៈរបស់រដ្ឋណាមួយពាក់ព័ន្ធនឹងជំងឺរាតត្បាត COVID-19 មានភាពផ្ទុយគ្នា នោះត្រូវអនុវត្តបញ្ញត្តិដែលមានការរឹតត្បិតខ្ពស់បំផុត។

8. ការមិនបានអនុវត្តតាមបញ្ញត្តិណាមួយនៃបទបញ្ជានេះ គឺជាការកំរាមកំហែងដែលនឹងកើតឡើង និងជាកំរាមកំហែងភ្លាមៗចំពោះសុខភាពសាធារណៈ គឺជាការប៉ះពាល់ដល់សាធារណជនទូទៅ និងត្រូវពិន័យជាទឹកប្រាក់ ឬដាក់ពន្ធនាគារ ឬពិន័យជាទឹកប្រាក់ផង និងជាប់ពន្ធនាគារផង។
9. បទបញ្ជានេះនឹងចូលជាធរមាននៅវេលាម៉ោង 12:01 ព្រឹក ថ្ងៃទី03 ខែសីហា ឆ្នាំ 2021 ហើយនឹងបន្តមានសុពលភាពរហូតដល់ពេលត្រូវបានលុបចោល ផ្លាស់ប្តូរ ឬកែប្រែជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពីសំណាក់មន្ត្រីសុខាភិបាល។
10. ច្បាប់ចម្លងនៃបទបញ្ជានេះមានផ្តល់ជូនភ្លាមៗ៖ (1) នៅអគាររដ្ឋបាល County នៅអាសយដ្ឋាន 1221 Oak Street, Oakland, California 94612 (2) ផ្សព្វផ្សាយនៅលើគេហទំព័ររបស់មន្ទីរសុខាភិបាលសាធារណៈ ខោនធី (<https://covid-19.acgov.org/index.page>) និង (3) ផ្តល់ជូនសាធារណជនទាំងអស់ដែលធ្វើការស្នើសុំច្បាប់ចម្លងនៃបទបញ្ជានេះ។
- 11.21. ប្រសិនបើបញ្ញត្តិណាមួយនៃបទបញ្ជានេះ ឬការអនុវត្តនៃបញ្ញត្តិនេះចំពោះបុគ្គល ឬកាលៈទេសៈណាមួយត្រូវបានកំណត់ថាគ្មានសុពលភាព នោះផ្នែកផ្សេងទៀតនៃបទបញ្ជានេះ រួមទាំងការអនុវត្តនៃផ្នែក ឬបញ្ញត្តិនេះចំពោះបុគ្គល ឬកាលៈទេសៈផ្សេងទៀតនឹងមិនរងការប៉ះពាល់ឡើយ ហើយនឹងនៅតែបន្តមានសុពលភាព និងប្រសិទ្ធភាពពេញលេញដដែល។ សរុបមក បញ្ញត្តិនៃបទបញ្ជានេះមានសុពលភាពអនុវត្តដាច់ដោយឡែកពីគ្នា។

បទបញ្ជានេះចេញដោយ

ថ្ងៃទី02 ខែសីហា ឆ្នាំ2021

Nicholas J. Moss, MD, MPH
 មន្ត្រីសុខាភិបាល County of Alameda

កាលបរិច្ឆេទ